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Protokół Nr 2.2015 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 22 stycznia 2015r. 

 

Protokół Nr 2.2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej V kadencji 

odbytej w dniu 22 stycznia 2015 r. 

godz. 10:30 

 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyli członkowie według załączonej listy 

obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, a także osoby zaproszone 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Posiedzenie komisji otworzyła i przewodniczyła obradom pani Maria Serwinowska– 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej oznajmiając, iż na podstawie listy obecności stwierdza 

prawomocność posiedzenia. Dodała, iż na chwilę obecną stwierdza nieobecność jednego 

członka komisji – pana Tomasza Stańka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia,  przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przyjęcie planu pracy na 2015 r. 

3. Sprawozdanie Starosty z pracy Komisji bezpieczeństwa i porządku za 2014 r. 

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) delegowania radnych do Komisji bezpieczeństwa i porządku; 

b) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Opatowie; 

d) zmiany uchwały w sprawy nadania Statutu Powiatu Opatowskiego; 

e) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2015- 2019; 

f) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2015 r.. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1) Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia, a następnie  

 zapytała członków komisji czy są uwagi lub inne propozycje do porządku obrad. 

 

W wyniku braku  uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

 

Ad.2) Przyjęcie planu pracy na 2015 r. 
Pani Przewodnicząca powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt planu pracy komisji, 

nadmieniając, iż jest to plan ramowy, który może w każdej chwili zostać zmieniony  

i w miarę potrzeb dostosowany do danej sytuacji, po czym zapytała czy są uwagi lub 

inne propozycje.  
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała kto jest za przyjęciem zaproponowanego 

planu pracy komisji. 

Plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.3) Sprawozdanie Starosty z pracy Komisji bezpieczeństwa i porządku za 2014 r. 

Pani Przewodnicząca oznajmiła, iż w materiałach na dzisiejsze posiedzenie 

członkowie komisji otrzymali również sprawozdanie Starosty z pracy Komisji 

bezpieczeństwa i porządku za 2014 r., a następnie zapytała czy są uwagi w w/w 

temacie. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego w/w sprawozdanie zostało poddane pod 

głosowanie. 

W głosowaniu sprawozdanie Starosty z pracy Komisji bezpieczeństwa i porządku za 

2014 r. zostało przyjęte. 

 

Udział w głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4) Omówienie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) delegowania radnych do Komisji bezpieczeństwa i porządku. 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która 

poinformowała, iż na posiedzeniu komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy 

społecznej zaproponowano dwie kandydatury, a mianowicie osoby pana Tomasza 

Świątka oraz pana Krzysztofa Hajdukiewicza. W/w kandydaci wyrazili zgodę i 

jeśli nie byłoby innych zgłoszeń to prosi o opiniowanie projektu uwzględniające 

w/w kandydatury. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są czy są inne propozycje kandydatur i czy ktoś 

chciałby zostać delegatem do prac w komisji bezpieczeństwa i porządku. 

 

Głos zabrał pan Mirosław Adamek, który powiedział, iż popiera kandydatury 

zgłoszone w dniu dzisiejszym podczas posiedzenia komisji oświaty, sportu, 

zdrowia i pomocy społecznej. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec czego pani Przewodnicząca zapytała kto z 

członków jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

delegowania radnych do Komisji bezpieczeństwa i porządku w osobach pana 

Tomasza Świątka oraz pana Krzysztofa Hajdukiewicza. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

W głosowaniu udział wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 
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Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż wszyscy członkowie otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2015 rok, 

oznajmiając, iż również mogą w skali roku wystąpić zmiany, a następnie zapytała 

czy są uwagi do przedłożonego materiału. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem w/w projektu. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Opatowie. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez panią Ewę Masternak – 

Sekretarza Powiatu. 

 

Pani Sekretarz omówiła przedłożony projekt uchwały mówiąc, iż proponowane 

zmiany to: 

1)  w §8, załączniku nr 1 do regulaminu - dokonanie skreślenia ust. 10 pozwoli na 

uniknięcie rozbieżności treści schematu organizacyjnego urzędu, który z jednej 

strony miał stanowić załącznik do Regulaminu Organizacyjnego, z drugiej strony 

w §16 ust. 1 starosta może w drodze zarządzenia określić komórki organizacyjne 

i jednostki organizacyjne powiatu nad którymi nadzór sprawują i za których 

odpowiedzialność ponoszą wicestarosta i członkowie zarządu. Pani Sekretarz 

poinformowała, że w/w zmiany są m.in. wynikiem interpelacji pana Grzegorza 

Gajewskiego na ostatniej sesji rady powiatu. 

2) Następnie powiedziała, iż dodanie pkt 12 w §28 ust. 3 pozwoli na utworzenie 

punktu obsługi mieszkańców w Ożarowie. Powyższa zmiana pozwala na wzór już 

funkcjonującej delegatury Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg naszego 

urzędu na usprawnienie działania starostwa i poprawienie poziomu obsługi 

mieszkańców poprzez m.in. składania wniosków i podań bezpośrednio w siedzibie 

Urzędu Miasta i Gminy w Ożarowie. Należy nadmienić, iż odległość z Opatowa 

do Ożarowa wynosi 22 km, a do Tarłowa 35 km. W ramach dotychczasowej 

struktury w zadaniach Wydziału Organizacji i Nadzoru proponuje się utworzenie 

przedmiotowego punktu, którego zakres został ujęty w ust. 9 §29. Realizacja 

zadania jest możliwa przy udziale gminy Ożarów, która zaproponowała użyczenie 

pomieszczenia na potrzeby działania punktu.  
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3) Kolejna zmiana jaka została zaproponowana dotyczy §41 tj. zmiana zadań 

spoczywających na Wydziale Komunikacji, Transportu i Dróg, w szczególności 

spowodowanych zmianami obowiązujących komórkę ustaw. Zadania te zostały 

doprecyzowane. W dużej mierze w/w wynikają z  ustawy – Prawo o ruchu 

drogowym oraz ustawy o transporcie drogowym oraz o ustawę o kierujących 

pojazdami. Pani Sekretarz  nadmieniła nadto, iż są to również kwestie, które 

wynikają z zaleceń pokontrolnych NIK. 

4) Kontynuując dodała, że w §53 zaproponowano dodanie pkt 6 – dopisano do 

zadań Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności zadanie, które 

dotychczasowo było ujęte w Wydziale Komunikacji, Transportu i Dróg (§41 

ust. 1 pkt 28). Z uwagi na wydawanie orzeczeń o niepełnosprawności przez 

przedmiotową komórkę, pracownicy mają możliwość również w tym samym 

momencie wydawania kart parkingowych uprawniających osoby niepełnosprawne 

do niestosowania się do niektórych znaków drogowych. Pozwoli to na 

usprawnienie naszych działań z myślą o mieszkańcach powiatu. 

 W trakcie omawiania przez panią Sekretarz w/w projektu uchwały na salę obrad 

dołączył pan Tomasz Staniek (godz. 10:40). Od tej pory posiedzenie toczyło się  

w obecności pełnego składu osobowego komisji. 

Następnie pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję w /w temacie pytając 

jednocześnie jakie sprawy klient załatwi w nowym punkcie obsługi z zakresu 

wydziału komunikacji. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, iż są to dwie różne kwestie tj. jeśli chodzi o 

delegaturę Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu to funkcjonuje ona cały 

czas. Natomiast punkt przyjęć, którego utworzenie zostało zaproponowane ma na 

celu przyjmowanie podań, organizowanie spotkań. W/w pozwoli mieszkańcom na 

załatwienie spraw na miejscu, bez konieczności dojazdu do Opatowa. 

Pani Przewodnicząca zapytała panią Sekretarz jakie sprawy zostaną załatwione z 

zakresu urzędu pracy. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że żadne, gdyż starostwo nie realizuje zadań 

urzędu pracy. 

Pani Aneta Bławat odpowiedziała, iż sprawy te zostaną załatwione w tzw. 

LPiK’u. 

Pani Sekretarz dodała, iż LPiK jest zadaniem urzędu pracy i istnieje w jego 

strukturach, a nie starostwa. Ponadto dodała, iż w/w sprawa była referowana na 

ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu przez panią Anetę Bławat. Poinformowała, 

iż klient w LPiK’u załatwi wszystkie sprawy z wyjątkiem pierwszej rejestracji 

jako bezrobotnego. 

Pani Aneta Bławat potwierdziła, iż utworzenie punktu LPiK w Ożarowie w 

znacznym stopniu ograniczy dojazdy mieszkańców z tamtejszych terenów do 

Opatowa. Bezrobotny, który chciałby przejść szkolenie, czy też uzyskać 

możliwość robót publicznych czy prac interwencyjnych musi dojechać do 

Opatowa, gdyż wymaga to pośrednika pracy. 

Pani Przewodnicząca Maria Serwinowska zapytała czy w Ożarowie załatwione 

zostaną sprawy dotyczące stażu. 



OR. II. 0012.4.2.2015 

 

5 

______________________________________________ 

Protokół Nr 2.2015 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 22 stycznia 2015r. 

 

Pani Aneta Bławat odpowiedziała, że tak, gdyż nie wymaga to pośrednictwa 

pracy. 

Pan Mirosław Adamek oznajmił, iż poruszone kwestie są to faktycznie różne 

sprawy, nie mniej jednak uważa, że funkcjonująca od dawna w Ożarowie 

delegatura Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu jest to bardzo dobrym 

rozwiązaniem. 

Pani Przewodnicząca zapytała gdzie jest siedziba punktu przyjęć. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że delegatura Wydziału Komunikacji, Dróg i 

Transportu mieści się na parterze budynku urzędu miasta, punkt należący do 

Wydziału Organizacji i Nadzoru tj. punkt przyjęć na pierwszym piętrze tegoż 

budynku, natomiast LPiK znajduje się na ulicy Mazurkiewicza (budynek po starej 

siedzibie gminy). 

Następnie głos zabrał pan Tomasz Staniek, który przeprosił za spóźnienie na 

posiedzenie, jednocześnie pytając ile osób będzie zatrudnionych w nowo 

utworzonej delegaturze. 

Na powyższe zapytanie odpowiedziała pani Sekretarz informując, iż jeśli chodzi o 

delegaturę Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu to funkcjonuje już ona 

kilkanaście lat, gdzie zatrudnione są dwie osoby. Pani Sekretarz wyjaśniła kwestię 

odnośnie punktu obsługi interesantów, mówiąc, iż oddelegowany został tam jeden 

z pracowników starostwa na okres trzech miesięcy, jak również dzięki środkom 

finansowym uzyskanym z Powiatowego Urzędu Pracy podjęto współpracę z 

młodą osobą, która jest przyuczana do w/w pracy. Pani Sekretarz poinformowała 

również, że Zarząd Powiatu na ostatnim posiedzeniu podjął decyzję o utworzeniu 

LPiK. 

Pan Staniek zapytał ile osób będzie tam zatrudnionych i jakie gminy będzie on 

obejmować. 

Pani Aneta Bławat odpowiedziała, iż w/w punkt  (LPiK) będzie obejmował 

obsługę gminy Tarłów, Ożarów, jak również częściowo gminę Wojciechowice tj. 

miejscowości, z których mieszkańcy mają bliżej do m. Ożarów. Dodała, iż na 

chwilę obecną jest tam oddelegowany jeden pracownik, jak również przydzielony 

będzie do pomocy stażysta. 

Pani Przewodnicząca zapytała jak będzie wyglądała sytuacja dotycząca gminy 

Iwaniska. 

Pani Aneta Bławat odpowiedziała, iż ze względu na bardzo dużą ilość 

bezrobotnych z tego terenu ustalono, iż w każdy czwartek do gminy będą 

dojeżdżać oddelegowani pracownicy Powiatowego Urzędu Pracy ( 2 osoby), które 

pozostaną w punkcie przez cały dzień, celem uniknięcia kosztów dojazdu. 

Pani Sekretarz poinformowała również o zmianie przepisów prawa dotyczących 

odnotowywania gotowości bezrobotnego, a mianowicie wcześniej zgłaszali się do 

120 dni, a teraz co 53 dni, zatem ta częstotliwość w skali roku wzrosła dwukrotnie 

tj. z 3 do prawie 7. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż uważa podjęte działania za wielki plus 

 i chęć bycia bliżej mieszkańców. Następnie zapytała czy uzyskane informacje 

satysfakcjonują członków komisji.  
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Wobec braku sprzeciwu, a także kolejnych pytań poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Opatowie. 

 

W głosowaniu jawnym projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

d) zmiany uchwały w sprawy nadania Statutu Powiatu Opatowskiego. 

Pani Przewodnicząca ponownie poprosiła o zabranie głosu przez panią Sekretarz 

Powiatu. 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały zmiany 

uchwały w sprawy nadania Statutu Powiatu Opatowskiego mówiąc, iż 

proponowane zmiany dotyczą: 

 sprostowania błędu pisarskiego dot. wskazania nazwy stałej komisji rady tj. 

w §48 ust. 1 w trzech punktach zostały opisane sprawy jakimi zajmują się 

poszczególne komisje, aby ich nazwy nie powtarzać odniesiono zapisy do 

wcześniejszego § wpisując jego numer „48” zamiast „47”, 

  w §49 ust. 2 dotychczasowy zapis mówił, że w posiedzeniach komisji, oprócz 

jej członków, mogą także uczestniczyć przewodniczący rady, członkowie 

zarządu powiatu. Proponuje się doprecyzować ustęp o uszczegółowienie osób 

funkcyjnych pełniących więcej niż jedną funkcję w organach powiatu (np. 

członek komisji, członek zarządu) oraz o wskazanie udziału osób spoza składu 

komisji bez prawa udziału w głosowaniu; 

 rozszerzenia zapisu regulaminu określającego zasady i tryb przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami w sprawach ważnych dla powiatu, w szczególności 

w sprawach istotnych dla rozwoju i zaspakajania zbiorowych potrzeb 

wspólnoty samorządowej powiatu o konsultacje z organizacjami 

pozarządowymi. Pozwoli to na stosowanie powyższych zasad m.in. przy 

realizacji zadania powiatu mówiącym o tym, że organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego określa, w drodze uchwały, szczegółowy sposób 

konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji; 

 wprowadzenia w załączniku Nr 2  nadanego imienia Mieczysława Jopka 

placówce Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno - Wychowawczemu w Dębnie, 

wprowadzonemu uchwałą Nr XLI.17.2014 Rady Powiatu w Opatowie z dnia 

3 kwietnia 2014 r.. 

Następnie pani Przewodnicząca zapytała czy są uwagi do omówionego projektu 

uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytała kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawy nadania 

Statutu Powiatu Opatowskiego. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  
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Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2015- 2019. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez panią Zofię Rusak – 

Skarbnika Powiatu.  

 

Głos zabrała pani Skarbnik, która powiedziała, że w przedłożonym projekcie 

uchwały Rady Powiatu dokonuje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2015 - 2019. Zmiany w WPF wynikają ze 

zwiększenia planu dochodów budżetu na 2015 rok o kwotę 378.599 zł i 

zwiększenia planu wydatków budżetu na 2015 rok o kwotę 1.183.241 zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż zwiększenie dochodów w dziale 801 Oświata 

i wychowanie o kwotę 13.000 zł, tj. zwiększenie planu dochodów w Zespole Szkół 

w Ożarowie im. M. Skłodowskiej - Curie z tytułu odpłatności za praktyczną naukę 

zawodu w przedsiębiorstwie Grupa Ożarów S.A. w Karsach z przeznaczeniem na 

stypendia dla uczniów. W związku z powyższym zwiększa się plan wydatków 

w następujących jednostkach: 

- Zespół Szkół w Ożarowie im. M. Skłodowskiej - Curie – rozdział 85415 – 

13.000 zł. 

Następnie dodała, iż zwiększenie dochodów w dziale 801 Oświata i wychowanie 

o kwotę 83.996 zł następuje w związku z przyznaniem dofinansowania na 

realizację projektu w ramach Programu ERASMUS, realizowanego przez Zespół 

Szkół Nr 2 w Opatowie w latach 2014 – 2016. W związku z powyższym zwiększa 

się plan wydatków w w/w jednostce. 

Kontynuując powiedziała, że zwiększenie dochodów w dziale  pomoc społeczna o 

kwotę 250.000 zł następuje w związku z planowaną dotacją Wojewody 

Świętokrzyskiego na realizację zadania ,,Adaptacja i zmiana przeznaczenia 

budynku na placówkę opiekuńczo - wychowawczą typu socjalizacyjnego 

w Tarłowie’’ realizowanego przez Starostwo Powiatowe w Opatowie.  

Kolejną zmianą jest  zwiększenie dochodów w dziale pozostałe zadania 

w zakresie polityki społecznej o kwotę 31.603 zł z tytułu zwiększenia wartości 

projektu ,,Schematom STOP! Wspólne działania instytucji pomocy społecznej 

i instytucji rynku pracy – pilotaż’’ realizowanego przez PCPR w Opatowie w 

związku ze zwiększeniem ilości zadań w zakresie usług skierowanych na rodziny 

biorące udział w projekcie. Pani Skarbnik dodała ponadto, iż w przedłożonym 

projekcie uchwały dokonuje się zwiększenia przychodów o kwotę 804.642 zł, 

których źródłem są wolne środki z przeznaczeniem na realizację zadań takich jak: 

-   Szwajcarsko - Polski Program Współpracy w ramach Projektu nr KIK/57 

,,Podniesienie jakości usług świadczonych w jednostkach Organizacyjnych 

Pomocy Społecznej w celu wzmocnienia podmiotowości i aktywności życiowej 

podopiecznych'' o kwotę 104.642 zł; 

- ,,Adaptacja i zmiana przeznaczenia budynku na placówkę opiekuńczo - 

wychowawczą typu socjalizacyjnego w Tarłowie’’ o wartości 250.000 zł; 

- ,,Termomodernizacja i rozbudowa budynków użyteczności publicznej na terenie 

Powiatu Opatowskiego – rozszerzenie projektu o budynek DPS w Sobowie Filia 

w Suchodółce’’ o kwotę 450.000 zł. 

Ponadto pani Skarbnik nadmieniła, iż niniejszą uchwałą zwiększa się nakłady 

planowane do poniesienia w 2015 roku na wieloletnie przedsięwzięcia 
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realizowane przez Powiat Opatowski o kwotę 670.241 zł. Pani Zofia Rusak 

poinformowała również, że przedstawione zmiany wpływają na wynik finansowy 

budżetu na rok 2015 i po zmianie wynik budżetu – deficyt wyniesie 2.736.518 zł, 

który pokryty będzie pożyczką oraz wolnymi środkami.  

 

Pani Przewodnicząca podziękowała pani Skarbnik za omówienie projektu 

uchwały, a następnie zapytała czy są pytania do przedłożonego projektu. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2015- 2019. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

f) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2015 r.. 

Pani Przewodnicząca poprosiła ponownie o zabranie głosu przez panią Zofię 

Rusak – Skarbnika Powiatu.  

 

Głos zabrała pani Skarbnik, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r. 

Podkreśliła, iż w przedłożonym projekcie uchwały dokonuje się zmian w budżecie 

powiatu na 2015 r., poprzez zwiększenie dochodów o kwotę 378.599 zł i 

wydatków budżetowych o kwotę 1.183.241 zł, w tym: 

1) zwiększenie dochodów w dziale Oświata i wychowanie o kwotę 13.000 zł, tj. 

zwiększenie planu dochodów w Zespole Szkół w Ożarowie im. M. Skłodowskiej - 

Curie z tytułu odpłatności za praktyczną naukę zawodu w przedsiębiorstwie 

Grupa Ożarów S.A. w Karsach z przeznaczeniem na stypendia dla uczniów; 

2) zwiększenie dochodów w dziale Oświata i wychowanie o kwotę 83.996 zł w 

związku z przyznaniem dofinansowania na realizację projektu w ramach 

Programu ERASMUS+, realizowanego przez Zespół Szkół Nr 2 w Opatowie w 

latach 2014 – 2016; 

3) zwiększenie dochodów w dziale Pomoc społeczna o kwotę 250.000 zł w 

związku z planowaną dotacją Wojewody Świętokrzyskiego na realizację zadania 

,,Adaptacja i zmiana przeznaczenia budynku na placówkę opiekuńczo - 

wychowawczą typu socjalizacyjnego w Tarłowie’’ realizowanego przez Starostwo 

Powiatowe w Opatowie;  

4) zwiększenie dochodów w dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej o kwotę 31.603 zł z tytułu zwiększenia wartości projektu ,,Schematom 

STOP! Wspólne działania instytucji pomocy społecznej i instytucji rynku pracy – 

pilotaż’’ realizowanego przez PCPR w Opatowie w związku ze zwiększeniem 

ilości zadań w zakresie usług skierowanych na rodziny biorące udział w projekcie. 

Kontynuując dodała, iż w omawianym projekcie dokonuje się zmian w budżecie 

powiatu na 2015 r. w planie wydatków budżetowych w jednostkach powiatu, a 

mianowicie: Zespół Szkół w Ożarowie – rozdział 80130 i 80146, Powiatowy 
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Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Opatowie – rozdział 71015, Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie – rozdział 85218, Zarząd Dróg 

Powiatowych w Opatowie – rozdział 60013 i 60078 oraz Starostwo Powiatowe w 

Opatowie – rozdział 85321. Pani Skarbnik nadmieniła również, że w 

przedłożonym projekcie dokonuje się zwiększenia przychodów o kwotę 804.642 

zł, których źródłem są wolne środki z przeznaczeniem na realizację zadań tj.: 

-   Szwajcarsko - Polski Program Współpracy w ramach Projektu ,,Podniesienie 

jakości usług świadczonych w jednostkach Organizacyjnych Pomocy Społecznej 

w celu wzmocnienia podmiotowości i aktywności życiowej podopiecznych'' o 

kwotę 104.642 zł; 

- ,,Adaptacja i zmiana przeznaczenia budynku na placówkę opiekuńczo - 

wychowawczą typu socjalizacyjnego w Tarłowie’’ o wartości 250.000 zł; 

- ,,Termomodernizacja i rozbudowa budynków użyteczności publicznej na terenie 

Powiatu Opatowskiego – rozszerzenie projektu o budynek DPS w Sobowie Filia 

w Suchodółce’’ o kwotę 450.000 zł. Pani Skarbnik powiedziała również, iż w 

niniejszym projekcie zwiększa się wydatki na przedsięwzięcia wieloletnie 

planowane do poniesienia w 2015 roku o kwotę 670.241 zł w związku z: 

- wprowadzeniem do realizacji projektu w ramach Programu ERASMUS, 

realizowanego przez Zespół Szkół Nr 2 w Opatowie w latach 2014 – 2016 o 

wartości 83.996 zł, 

- zwiększeniem wartości projektu ,,Schematom STOP! Wspólne działania 

instytucji pomocy społecznej i instytucji rynku pracy – pilotaż’’ o kwotę 31.603 zł 

w związku ze zwiększeniem ilości zadań w zakresie usług skierowanych na 

rodziny biorące udział w projekcie, 

- zwiększeniem planu wydatków na zadanie ,,Termomodernizacja i rozbudowa 

budynków użyteczności publicznej na terenie Powiatu Opatowskiego – 

rozszerzenie projektu o budynek DPS w Sobowie Filia w Suchodółce’’ o kwotę 

450.000 zł w związku ze zrealizowaniem wydatków zaplanowanych na rok 2014 

w roku 2015 (faktura za usługi wpłynęła 07.01.2015 r.), 

- zwiększeniem planu wydatków na Szwajcarsko - Polski Program Współpracy w 

ramach Projektu ,,Podniesienie jakości usług świadczonych w jednostkach 

Organizacyjnych Pomocy Społecznej w celu wzmocnienia podmiotowości i 

aktywności życiowej podopiecznych'' o kwotę 104.642 zł, ze względu na 

zrealizowanie wydatków zaplanowanych na rok 2014 w roku 2015 w związku z 

trudnościami w wyłonieniu Wykonawcy na zakup wyposażenia w ramach 

projektu. Kończąc wypowiedź poinformowała, że w w/w projekcie dokonuje się 

zwiększenia planu wydatków na zadania inwestycyjne roczne o kwotę 424.917 zł 

w związku z: 

- zwiększeniem wartości zadania ,,Montaż windy w budynku żeńskim oraz 

modernizacja dźwigu w budynku męskim DPS w Sobowie’’ o kwotę 9.917 zł, 

- wprowadzeniem do realizacji zadania ,,Adaptacja i zmiana przeznaczenia 

budynku na placówkę opiekuńczo - wychowawczą typu socjalizacyjnego w 

Tarłowie’’ o wartości 400.000 zł. 

 

Korzystając z bycia przy głosie pani Skarbnik Zofia Rusak poinformowała o 

zmianie w budżecie związanej z wprowadzeniem do realizacji zadania ,,Budowa 

chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 757 relacji Opatów - Stopnica w 

miejscowościach Kobylanki, Kobylany - opracowanie dokumentacji’’ o wartości 

15.000 zł. 
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Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są uwagi do w/w projektu uchwały. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu w 2015 r. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad. 5) Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym za przybycie, po czym wypowiedziała 

formułę „zamykam posiedzenie komisji”. 

 

 Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

 Protokołowała:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

     

mgr Justyna Zdyb    Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

             

       /-/Maria Serwinowska 

 

 

 

  

 

 


